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Acta de la reunió del Consell de Barri de Les Planes 

Dia: 24 d’octubre de 2012 

Hora: 20 hores 

Lloc: Casal Les Planes 

 

Assistents: 

Joan Puigdoménech, regidor i president del Consell 

Agustín González , sots president 

Francesc Serra (Pla de Barris) 

M. Angeles Quadras (Ass. Cultural Salvem el Molino) 

Estela Espejel (Associació de Veins Veïns per la unificació de Can Borrull) 

Eloi Merino (Associació Veïns la Rabassa del Pi) 

Puri Moreno (Associació de Veins de Can Borrull) 

Pere Soler (PSC) 

Josep Lara (CIU) 

Marta Serrés (CUP) 

Bruno de Salvador (PP) 

Carlos Granados (Racó de l’Amistat) 

Sergi Torres (Associació Veïns i Propietaris de Les Planes) 

Diana Otero (Espai Familiar), secretària 

Esther Parareda (Grup de Dones de Les Planes) 

Maria Fabra (Comissió de Festes de Les Planes) 

Albert Muratet (grup mobilitat) 

Esther González (AMPA La Floresta) 

 

Excusen: 

Joan Calderon (ICV-EUiA) 

 

Ordre del Dia: 

1.- Acta de la sessió anterior 

2.- Seguiment i control dels acords presos i/o dels temes o preguntes pendents 

3.- Informacions d’interès pel barri 

4.- Evolució del projecte d’urbanització de Can Borrull 

5.- Informació del grup de treball de mobilitat i seguretat 

6.- Informació Pla de Barris 

7.- Propostes a treballar cara al proper Consell de Barri 

8.- Precs i preguntes 

 

El president Sr. Puigdoménech dona la benvinguda als assistents i comenta, abans d’entrar en l’Ordre 

del Dia, el tema de la representant de l’AMPA de l’Escola de La Floresta. Segons el Reglament la seva 

participació en el Consell de Barri no està del tot justificada, però demana al Consell de Barri que, si 

s’aprova per consens, pugui ser acceptada com a membre, entenent que la seva representació 

enriqueix el Consell. 

Hi ha unes puntualitzacions per part dels membre del Consell i s’aprova que la representant de l’AMPA 

del CEIP la Floresta sigui membre del Consell de Barri de Les Planes. 
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Alguns membres del Consell comenten que no reben correctament les comunicacions. El president 

comenta que revisaran les adreces de correu electrònic de què disposen. 

 

Fora d’Ordre del Dia es presenta l’estudi “Arbres singulars de Les Planes”, a càrrec del Sr. Andrés 

Pedrero, que ha catalogat els 24 arbres singulars que hi ha Les Planes. Els mostra al Consell i comenta 

el fet que a Valldoreix hagin aprovat un Pla de defensa de l’arbrat, per si a Les Planes es pogués fer el 

mateix. 

 

1.- Acta de la sessió anterior 

Es comenta la falta d’alguns noms a la llista d’assistents. S’esmena i s’aprova l’acta de la sessió del dia 

3 de juliol. Quedava pendent d’aprovació l’acta del dia 24 d’abril, on faltava que constés en acta quan 

es va decidir que el carrer Font s’arrangés amb diners de lliure disposició. El president explica una 

reunió de febrer 2012 entre l’AAVV, serveis tècnics i ell mateix on es va comentar aquesta possibilitat. 

S’incorpora l’esmena a l’acta del dia 24 d’abril i s’aprova. 

 

2.- Seguiment i control dels acords presos i/o dels temes o preguntes pendents 

2.1.-Transport escolar 

S’ha fixat el preu en 270€ (a pagar en tres cops de 90€) i s’assegura el transport per el curs actual. 

2.2.-  Beques transport 

S’ha demanat al Servei d’Educació un pla de beques. Tot i que hi ha punts encara en mans de Serveis 

Socials s’ha establert el procediment per demanar aquestes beques: 

- és una ajuda pels centres que tenen transport escolar. 

- S’exigirà el pagament d’una quota i la beca cobrirà màxim dues 

- es convocaran al gener 

2.3.- Representació de l’AMPA La Floresta (ja tractat) 

2.4 .- Grup de Treball de mobilitat i seguretat 

Acta penjada en els nous taulers: inclou temes com les marquesines, el pàrquing a l’estació i la 

seguretat. Es tractarà al punt 5 

2.5 .- Presència de representants dels grups polítics en els grups de treball  

Es va aprovar que assistissin per tal d’assabentar-se dels assumptes que tracten els tècnics de 

l’ajuntament amb els representants veïnals, sense veu ni vot. 

2.6 .- Inscripció de les finques públiques i la seva cessió al Consorci del Parc 

El president comenta la importància d’aquest fet i que estan en converses força avançades. Hi està 

treballant el Servei de Patrimoni. Es remarca la possibilitat de creació de lloc de treball i el fet que 

s’aniran substituint els sistemes de calefacció dels edificis públics per l’aprofitament d’aquesta 

biomassa. 

2.7.- Publicació de les actes 

S’han habilitat uns taulers nous per tals efectes. Es comenta la possibilitat de penjar-les 

virtualment. L’Àrea de participació hi treballa en la creació de webs pels consell, si no, es 

podria fer a Google Docs. Es comenta també la possibilitat de penjar els arxius àudio (gravació 

del Consell). Es torna a comentar que l’acta és un acta d’acords i desacords i que a efectes de 

disposar d’un acta literal es graven totes les intervencions al Consell. 

2.8.- Informacions Pla de Barris (es tractarà en el punt 6) 

2.9.- Estat de Carrer Belladona 

S’ha contactat amb la regidoria de Sarrià i els serveis tècnics estan treballant per arreglar el 
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“morro” que sobresurt al final del carrer i que dificulta enormement el trànsit. De moment no 

s’arreglarà l’asfalt de tot el carrer, tot i que un principi d’acord amb l’Ajuntament de Barcelona 

per arreglar aquest carrer ja és important. 

2.10 .- Informacions sobre Can Borrull 

El president comenta el compromís d’informar als veïns afectats per la urbanització. Les 

associacions de veïns s’estranyen que aquesta informació es vulgui fer individualment. 

Igualment mostres el seu malestar perquè les informacions arriben malament i tard (no s’han 

assabentat de la finalització del període de publicació del pla). 

2.11 .- Neteja de Can Cortés 

Molts dels boscos de la zona són privats i de moment no es pot fer més. 

 

Intervencions: 

El representant del PP insisteix en que els representants dels partits que assisteixen als grups 

de treball haurien de tenir veu i vot, ja que representen a nombrosos ciutadans. 

 

3.- Informacions d’interès pel barri 

- Possibilitat d’un Concurs d’idees per possibles usos de la caseta que queda lliure pel 

soterrament de les línies de mitja i alta tensió 

- S’informa sobre la prova que van fer els veïns i veïnes de Can Cortés amb les mànegues dels 

bombers. Es parla de recuperar els grups de vigilància. Es demana preguntar si el CEIP la 

Floresta disposa d’un pla d’evacuació en condicions (està al final d’un carrer estret) 

- Cursos de formació actuals: el de neteja domèstica, interessant fer-lo, ja que dona una 

acreditació que pot ser important a l’hora d’accedir a llocs de treball 

Per l’any 2013 es programaran nous cursos en els àmbits de igualtat de gènere i organització 

de programes de qualificació professional 

 

Intervencions: Tornar a estudiar la possibilitat d’habilitar una dotació temporal lligada a 

manteniment i plans d’ocupació, per exemple per netejar els boscos. 

 

4.- Urbanització de Can Borrull 

El president informa que la setmana passada va acabar la informació pública i l’actual es 

prepararà l’informe per enviar al Departament de Medi Ambient. Normalment es triga tres 

mesos en publicar la declaració d’impacte ambiental. Assegura que el procés serà més ràpid. 

Un cop publicada s’aprovarà el Text Refós del Pla de millora Urbana i després de passar per la 

Direcció General d’Urbanisme, aproximadament cap al maig/juny 2013 es podria aprovar 

definitivament el Pla. 

 

Intervencions: 

- Es demana més claredat i un llenguatge més entenedor 

- Es torna a donar un vot de confiança, tot i que es recorden situacions de no informació que 

dificulten aquesta confiança. 

- Es comenta que informant un per un als veïns no es té en compte les associacions que no és 

la forma correcta de procedir. 

- El president es compromet a transmetre els descontentament dels veïns i veïnes i els 

representants de les associacions 

- Es remarca que no només a Can Borrull hi ha problemes de comunicació amb l’Ajuntament. 
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Es demana corregir aquest fet, definir correctament els interlocutors i facilitar que tothom 

estigui informat. 

 

5.- Informació del grup de treball de mobilitat i seguretat (presenta Albert Muratet) 

Es repassen els punts tractats i reflectits a l’acta: 

Mobilitat 

- tot i haver arreglat el carrer de l’Estrada no es pot posar en funcionament el nou bus de barri 

- quan entra el bus de reserva aquest bus és pitjor que el que fa normalment el recorregut 

- s’han posat uns bancs, les marquesines són més costoses 

- Possibilitat de posar una parada inter mitja al c/ Modrego com demanen els veïns. Es demana 

al Consell la seva aprovació i s’aprova. 

- estudi de fer carrer de direcció única: s’està estudiant per c/ Francesc d’Assís i un tros de 

Nostra Sra. Estrada (entre Carena i M. Antònia) 

- Problemes puntuals amb el marcatge de les targetes de transport públic, s’estudiarà 

Seguretat 

Tot i que l’estació està situada a Barcelona, el Mossos d’Esquadra de St. Cugat es coordinaran 

més amb els efectius de Sarrià per controlar els voltants de l’estació. La caseta abandonada no 

es pot enderrocar, sembla ser que pertany a FFGG. Es faran gestions amb els responsables dels 

centres de menors per que els vigilin més. 

 

Intervencions:  

- Es comenta l’actual recorregut del bus escolar, que per mantenir la parada dels merenderos 

va i torna fins a la rotonda de davant de l’escola i fa que els nens i nenes hagin d’estar més de 

40 minuts per fer un recorregut de 4 km.  

- Al proper Grup de Treball es demana la presència dels responsables polítics de seguretat. Es 

reclama una dotació especial per a que Les Planes no segueixi semblant una ciutat sense llei. 

- Es recorda la necessitat de denunciar, ja que encara que no pugin els delictes, si poden pujar 

les estadístiques sobre sensació d’inseguretat i potser així hi haurà més intervenció. Igualment 

es demana que l’ajuntament prioritzi temes de seguretat. 

- Es demana quin és el pressupost per Can Borrull i que els Pla d’Urbanització s’enviï per correu 

electrònic a les associacions i a tothom. 

 

6.- Informacions Pla de Barris (presenta Francesc Serra) 

Es comenta que el pressupost de lliure disposició es divideix en 30% Can Borrull i 70% Les 

Planes. Dilluns 22 es van presentar els pressupostos i per cada districte hi ha una dotació de 

80.000€ (72.000 per inversions i 8.000 per despesa corrent). Si la pregunta anterior es referia 

al saldo, comenta la complicació que representa la subdivisió. 

- s’han posat nous accessoris al Casal (per exemple taulers informatius), alguns però trigaran 

encara a ser instal·lats per problemes amb distribuïdors i proveïdors 

- S’ha inaugurat el Carrer de Nostra Sra. De l’Estrada, encara està pendent d’endreçar (falta 

senyalització) 

- També s’han inaugurat les escales a c/ Tres Torres, que són importants com a via de connexió 

amb la banda de Barcelona 

- S’està arreglant el C/ Font i la Plaça M. Antònia, s’està parlant amb els veïns pels usos de la 

plaça 

- Obra de soterrament de les línies de mitja i alta tensió. Garantiran una doble anella de 
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subministrament i minimitzar els “apagons”  

- Resta pendent arreglar els carrers Calvari, Llum i Sanatori. Aquest últim no entra en el PERI, 

no es pot finançar amb Pla de Barris, es podria amb fons de lliure disposició. 

Pels carrers Calvari i Llum, falta veure com evoluciona el pressupost 2013 i la prorroga del Pla 

de Barris.  

 

Intervencions:  

- Es demana prioritzar arreglar aquests dos carrers donat el seu lamentable estat que els fa 

altament perillosos. El tècnic transmetrà aquest neguit. Tot i així es calcula que els carrers es 

podrien arreglar com a tard a 2014, primer Calvari i després Llum. 

 

7.- Propostes a treballar cara al proper Consell de Barri + 8.- Precs i preguntes 

- possibilitat de posar una piscina desmuntable a l’estiu 

- camí perillós entre Can Borrull i l’estació. Es va dir que s’arreglaria 

- avís a les associacions que han de posar al dia els seus estatuts abans desembre 2012 

(associacions anteriors a 2008 i que no els hagin actualitzat) 

- El representant del PSC presenta dues propostes escrites 

 1.- Sobre la territorialització dels pressupostos 

 2.- sobre la proposta de fer un Pla de les fonts de Les Planes 

- Es pregunta si hi ha risc de que no s’arreglin c/ Calvari i Font. Sr. Carol contesta que amb Pla 

de Barris hi ha un risc però recorda l’existència d’altres partides 

- S’allargarà la barana a l’exterior del parc infantil a la Plaça de Creu d’en Blau 

- el Sr. Granados presenta una llista amb 23 punts 

- Es comenta la perillositat del “Vial” i es comenta que està previst que s’arreglarà amb la 

partida de Manteniment de carrers. 

- Es comenta la posició dels contenidors a la carretera de Vallvidrera, al costat de la font, que 

dificulten que l’autobús vegi si hi ha gent al parada. 

- Es demana que s’arregli tot el carrer Belladona, no només el “morro” 

- Es comenta l’augment de trànsit a la carretera que travessa Can Borrull 

- Hi ha un cartell de No llençar escombraries caigut davant la pujada a Can Balasc 

- El davant dels contenidors a la carretera de Vallvidrera està brut 

- es demana més puntualitat i coordinació amb el tren en els horaris del Bus de Barri 

- Es pregunta en què es basen els percentatges 30/70 en la distribució dels diners de lliure 

disposició. Es veu que es va decidir en antics consell de Districte 

- Els contenidors del c/ Moli es van canviar de lloc i ara estan al mig del carrer i dificulten el pas 

simultani de dos vehicles 

- Els contenidors que hi ha ala plaça Creu d’en Blau estan ocupant places d’aparcament que 

també són necessàries 

 

El president comenta la propera reunió del Grup de treball de Mobilitat. 

S’aixeca la sessió a les 11.45 i es recorda la propera reunió per al dia 23 de gener de 2013 a les 

20:00 


